



LA P'TITE PASTO – en ligne via ZOOM:

Le samedi 12 décembre 2020 de 14h -14h40, les parents avec leurs enfants, sont invités à la P'tite Pasto où la foi est transmise par le chant et le bricolage, le conte et la mime. L'enfant est introduit à la présence de Dieu et aux grandes valeurs chrétiennes dans un langage adapté à son âge et un climat de plaisir. La P'tite Pasto est transmise le deuxième samedi de chaque mois, de décembre 2020 à juin 2021. Date limite pour s'inscrire - 7 décembre 2020. Inscription au dmarchildon@hotmail.com ou 306-914-0925.

LA P'TITE PASTO (LITTLE HEARTS PLAY GROUP) – online via Zoom:

On Saturday December 12, 2020 from 2 - 2:40 pm, young families are invited to join La P'tite Pasto (Little Hearts Play Group) to explore the Faith through games, songs, story-telling and crafts. Children are introduced to the loving presence of God and to Christian values in a spirit of fun and in a language adapted to their age. Children must be accompanied by a French speaking adult. La P'tite Pasto will run on the second Saturday of each month, from December, 2020 to June, 2021. To register, please email dmarchildon@hotmail.com or call 306-914-0925. Registration deadline is December 7, 2020.